
 
Dag og år: mandag d.14.03.2023

kl. 17.00-19.30 Formand:

Brian

Link: https://meet.google.com/sbz-aggb-qns?hs=122&authuser=0

SKOLEBESTYRELSEN.
Mødedeltagere:

Forældrerepræsentanter: Janni, Rikke, Hanne, Brian, Lars, Lise og Hanne

Elevrådsrepræsentanter: Alberte 9.x og Jonathan 9.t

Medarbejderrepræsentanter: Anna og Tine

Ledelsesrepræsentanter: Lone og Sabina

O = Orientering; D = Drøftelse; B = Beslutning
Afbud: Alberte

Referat:

Datoer for møder i 2022/23: 15/8, 16/8, (ekstra online d. 22/8), 13/9, (ekstra online d. 19/9), 27/10, 15/11, (23/1
online), 14/3, 26/4, 22/5, 13/6.
Fysiske møder 17.00 - 19.30 (Let spise kl. 17)
Onlinemøder i tidsrummet 19.30 - 20.30.

17.15 1. Nyt fra Elevråd

Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst
Der har været drøftelser omkring skolemad og at der skal være mere fokus på at oplyse herom.
Evt. undersøgende på om der skal være let udsalg på skolen af pizzasnegle/pølsehorn.
Lidt mere fokus på sund kost. Punktet sættes på til en drøftelse på næste møde

17.30
O

2. Tilbagemelding fra

dialogmødet
Brian og Rikke fortæller om dialogmødet.

Der var lagt op til debat. Delt op i grupper sammen med politikere
Økonomien er ikke god. Særligt segregering er en stor kilde til den dårlige økonomi.
Der var lagt op til en drøftelse af, hvordan man kan segregere færre elever.
Tydeligt at der var forkerte opfattelser af, hvordan pengene går til Stjernevejskolen og ikke til
centerklasserne specifikt.

https://meet.google.com/sbz-aggb-qns?hs=122&authuser=0


Der var flere skoler, som meldte ind og var kritiske over for den opgave, der blev lagt over til
skolebestyrelsen omkring besparelser.
Kort gennemgang af slides fra mødet vedr. segregering.

18.30
O

3. Normering og

tildeling
Skolerne har modtaget tildeling og normering til næste skoleår.
Som der er drøftet og orienteret om til de sidste mange møder, vil der være
besparelser i budget 2023 pga. grønthøster på 0,5% i almen og 4% i
specialtilbud.

Gennemgang af tildeling/norming og hvilke konsekvenser det medfører.

Ift. segregering er der forventninger til skolerne om samlet set at spare 10-15 mio. På Stjernevejskolen er
tallet knap 1 mio.
Der skal spares 5,4 mio heraf 1,9 mio i center - dette er kun ift. elevtal og reduktion i center 4% og
grønthøster på 0,5%, herudover er der vores udfordrede segerederingsøkonomi.
Gennemgang af slides fra personalemødet (vedhæftes referat)
Pengene er fundet både ved personale (uansøgt afsked, ikke genansættelser) samt andre besparelser
(lejrskole, skolefest, kurser mv.).
Herudover kigges der på andre måder at finde flere ressourcer til vejledning, AKT, 2-lærer osv.

18.50
O/D

4. Prioriteringer og
muligheder

Vi skal se på hvilket mulighedsrum vi har eller kan finde for ressourcer samtidig med
at der skal findes besparelser.

Opmærksomhed på information og transparenthed til forældregruppen på
Stjernevejskolen - hvilke valg vil/skal/påtænker vi pga. besparelser.

Drøftelse af det fremlagte i punkt 3.
Der er ikke truffet beslutninger om noget. Der laves proces for hvornår hvad skal besluttes og hvornår der er
input.

19.10 5. Siden sidst og evt.:
a: Formanden.
b: Ledelse
c: øvrige
medlemmer

Siden sidst er punkter, der ikke skrives til referat.

Punkter til næste møde:
- Kost og sundhedspolitik
- Lektiepolitik
- NTM
- Overblik over principper


